
VVD-fractie gemeenteraad Horst aan de Maas  

 

Aan: College van Burgemeester & Wethouders  

         van de gemeente Horst aan de Maas  

  

 

Betreft: De Wingerd in Sevenum 
 

Datum: 29-01-2022 

  

 

Geacht College,  

  

Begin 2021 heeft uw college beslist dat de huur van gemeenschapshuis De Wingerd 

in Sevenum met de “oude” exploitanten werd opgezegd, mede om de reden dat er te 

weinig “reuring” zou zijn. De exploitatie van De Wingerd in Sevenum werd tijdelijk 

ondergebracht in een stichting gevormd door Drijver & Partners uit Alblasserdam. Op 

1 maart 2022 zal de exploitatie worden overgedragen aan een nog te vormen lokale 

“Sevenumse” stichting.  

VVD Horst aan de Maas heeft informatie ontvangen dat hierin blijkbaar andere 

keuzes worden gemaakt. 

 

Naar aanleiding hiervan hebben we de volgende vragen; 

 

1) Klopt het dat de exploitatie op 1 maart 2022 niet wordt overgedragen aan een 

lokale stichting? 

2) Indien deze informatie klopt, wat is dan de stand van zaken en wat zijn de 

consequenties (ook financieel) hiervan? 

3) Hoeveel gebruikers overleggen zijn er het laatste jaar nog geweest en wat zijn 

daarvan de uitkomsten geweest?  

4) Uit onderzoek is gebleken dat velen de caféfunctie graag terug zien komen, 

kunt u hierover iets toelichten? 

5) Hoe ziet het verdere proces eruit om te komen tot een nieuw op te richten 

Sevenumse stichting?  

6) Hoe gaat de selectie en benoeming plaatsvinden om te komen tot een 

gedragen stichtingsbestuur? 

7) Welke stappen zijn inmiddels genomen om in de toekomst meer “reuring” in 

het gemeenschapshuis te krijgen? Of welke plannen zijn hiervoor op lange 

termijn gemaakt? 

 

Wij ontvangen uw mondelinge reactie graag tijdens de volgende voorbereidende 

raadsvergadering.  

 

 

Met vriendelijke groet, 



Yvonne Douven 

VVD Horst aan de Maas 

 


